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Vragen van het lid Van Velzen (SP)
aan de ministers van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit en van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over problemen bij het handhaven
van het importverbod op Chinese
zuivelproducten door bezuinigingen
bij de VWA. (Ingezonden
29 september 2008)

1
Wat is uw oordeel over de uitspraken
van een woordvoerster van de
Voedsel- en Warenautoriteit (VWA)
dat de 100%-controle die momenteel
uitgevoerd moet worden op de invoer
van Chinese producten waarin zuivel
is verwerkt, de dienst voor problemen
stelt? Is het u bekend dat zij dit wijt
aan de recente bezuinigingen
waardoor de VWA erg krap in het
personeel zit en dat zij daarover
meedeelde «Ik weet nog niet hoe we
dat gaan oplossen»?1

2
Op welke wijze wordt het zojuist
ingestelde Europese importverbod op
producten waarin Chinese zuivel is
verwerkt in Nederland gehandhaafd?
Kunt u toelichten hoeveel personeel
beschikbaar is voor het handhaven
van het zojuist ingestelde Europese
importverbod op producten waarin
Chinese zuivel is verwerkt?

3
Is het waar dat de recente
bezuinigingen de VWA voor
problemen stelt als het gaat om de

handhaving van dit importverbod? Zo
ja, hoeveel capaciteit komt de VWA
momenteel tekort om op te treden in
dit soort onverwachte situaties, en
hoe gaat u dit oplossen?

4
Herinnert u zich nog dat in oktober
2007 de Inspecteur-Generaal van de
VWA aangaf dat op terrein van
toezicht op dierwelzijn door «de
vermindering van het budget de
ondergrens op het toezicht wordt
bereikt»? Kunt u exact aangeven op
welke onderdelen van de VWA er
momenteel sprake is van
onderbezetting?

5
Deelt u de mening dat in de huidige
voedselmarkt voedsel over de hele
wereld getransporteerd wordt en
inzicht in het productieproces, en dus
de voedselveiligheid, vaak ontbreekt?
Deelt u voorts de mening dat de
daarbij behorende risico’s op het
gebied van de volksgezondheid en de
insleep van ziekten voor mens en dier
juist extra arbeidskrachten vereisen
bij de VWA en AID, in plaats van
minder? Zo neen, waarom niet?

1 de Volkskrant, 26 september 2008,
«Melkschandaal leidt tot Europees
importverbod».
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